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Til stede: Ørjan Djønne, Feronia Wennborg, Juliette Kvarme Larsen, Anna Elisabeth Raudberget, 
Britt-Pernille Lindvik, Liv Heidi Ekre, Bjarte Bjørkum 

I Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Liv Heidi: Brukerutvalgsmøtene må ikke legges til samme tid som møtene i 
Læringsmiljøutvalget.  

II Referat fra BU/M61, 7. mai 2024 

 Godkjent 

III Saker 

BU/M61 04/04 Orientering om akustisk utbedring rundt biblioteket og 
studentbaren. 

Møte 3/2024 

Referat fra møte i Brukerutvalget Møllendalsveien 61 

Torsdag 26. september 2024 kl. 11:00 – 12:00 

Møterom 303 



Arealkoordinator orienterte om denne saken. Vi venter på tilbakemelding fra UB 
på om det bevilges penger til utbedringen. 

IV Oppfølgingssaker 

BU/M61 02/04 Orientering om sikkerhetskameraer 

Arealkoordinator orienterte om prosjektet. Brukerutvalget påpekte at det kan 
oppfattes ubehagelig at det er sikkerhetskameraer montert, og at vi må informere 
om grundig om formål, begrensninger og personvernhensyn. Det kom også 
forslag om at utendørskameraer også kan være aktive kun etter arbeidstid. Viktig 
at det poengteres at vi vil ha disse i preventivt øyemed. 

 

V Eventuelt 

 Oppfordre brukerutvalget til å komme med innspill til saker. 

Leder for brukerutvalget og arealkoordinator forklarte de nye 
studentrepresentantenet om hvordan BU fungerer, og hva slags påvirkning 
studenter kan ha ved å ha representanter i brukerutvalgene.  

 

   

VI Neste møte: 5. desember kl 11:00 – 12:00 

 Eventuell saker på neste møte:  

- Hvordan legger vi til rette for studenter med dokumentert behov for et 
skjermet fysisk læringsmiljø?  

- Evaluering av akustisk utbedring av det lille kontorlandskapet med tanke på 
tilsvarende tiltak i det store kontorlandskapet i 3. etasje. 


